
zápis z lX. (2/2024) zasedání zastupitelstva obce konaného dnq 27.05.2024

Účast zastupitelů: Aleš Drahokoupil, Petr Somr, Josef Loužil, Bc. Kristýna Jiráková, Eva

Urbanová, lng. Luboš Minařík, Miroslav Jeníček

Účast občanů: Bc. Kristýna Burešová, Danuše Šinfeltová, lng. Jiří Šinfelt, Vít Marek, Václav

černý, Josef Pavlíček, Milena Jeníčková, Eva Drahokoupilová, Denisa Horníková, Emilie

Volfová, Marie Chudobová, Marek Němeček, František Hraba, Marie Volejníková

Program:

1. Zahájení

2. Určení zapisovatele zápisu

3. Volba ověřovatelů zápisu

4. Schválení programu zasedání

5. Dodatek smlouvy se SOP Přelouč

6. Schválení nouích stanov VAK Pardubice

7. Výběr nového provozovatele hostince U Vavřince

8. Diskuse

9. Závér

Hlasování: 0-0-0 Pro - Proti- Zdrželse

adl) Zahájení v 1,9:00 hodin

adZ}Volba zapisovatele - Kristýna Jiráková

Zapisovatelka byla navržena a schválena. 7-0-0

ad3} Ověřovatelé - Petr Somr, Josef Loužil

Ověřovatelé byli navrženi a schváleni. 7-0-0

ad4) program by! upraven přidáním bodu Schválení nov,ých stanov VAK Pardubice, který

nahradil bod č.6, a ostatní body se posunuly.

Program zasedání byl poté schválen. 7-0-0

adS} Dodatek smlouvy se §OP Přelouč

Narnýšení kapacity o jeden kontejner na papír u hostince a přesunutí jednoho kontejneru na

sklo od hostince k hasičské zbrojnici.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0



ad6) Schválení nových stanov VAK Pardubice

Nové stanovy jsou k dispozici na obecním úřadě bez rnýrazných změn oproti dosavadním.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 7-0-0

ad7} Výběr nového provozovatele hostince U Vavřince

Do výběrového řízení se přihlásili tři zájemci. Paní Lucie Rákosníková z Kutné Hory, pan Pawel

Marziecki z Přelouče, paní Monika Ujcová z Bukoviny u Přelouče . Pan starosta předložil

členům zastupitelstva dodaný podnikatelský záměr zájemců s hostincem a na základě toho,

zastupitelé záležitost projednalia vybrali nového provozovatele, a to paní Lucii Rákosníkovou.

Starosta bude nového provozovatele kontaktovat ohledně data nástupu.

Usnesení: Zastupitelé nového provozovatele odhlasovali. 6-0-1

ad8} Diskuze

Předmětem diskuze byla především reakce na veřejnou diskuzi na webouých stránkách obce

ohledně manželů Šinfeltových.

Pan Jirák vnesl požadavek na možný další kompromis ve věci sousedského sporu, což nebylo

sousedy vyslyšeno. Diskuze ohledně návrhů řešeníse vyvíjela do hádek, proto byla ukončena.

ad16) Závěr

Starosta za účast a náměty a zasedánív ].9:45 hod ukončil.

l: Kristýna Jiráková Starosta: Al Drahokoupil

/ť
ověřovatel: petr somr *u m*rdrx

Frlohás
nreto§ 53(Ť 01

ověřovatel : Josef Loužil

Vyvěšeno 0 06, 202l5.
Sejmuto


